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NEW QUESTION: 1Which vertical industries are the primary targets for IBM Security Operations
and Response (SOAR) solution opportunities?A. Healthcare. Life Sciences, and Industrial.B.
Automotive. Media & Entertainment, and Electronics.C. Distribution. Communications, and
Consumer Products.D. Energy & Utilities. Federal Governments, and Financial Services.Answer:
A

NEW QUESTION: 2Your company has 2000 servers.You plan to aggregate all of the log files
from the servers in a central repository that uses Microsoft Azure HDInsight. Each log file
contains approximately one million records. All of the files use the .log file name extension.The
following is a sample of the entries in the log files.2017-02-03 20:26:41 SampleClass3 (ERROR)
verbose detail for id 1527353937 In Apache Hive, you need to create a data definition and a
query capturing tire number of records that have an error level of [ERROR].What should you do?
To answer, select the appropriate options in the answer area.NOTE: Each correct selection is
worth one point.Answer: Explanation:ExplanationBox 1: tableBox 2: /tApache Hive example:
CREATE TABLE raw (line STRING)ROW FORMAT DELIMITED FIELDS TERMINATED BY 't' LINES
TERMINATED BY 'n'; Box 3: count(*) Box 4: '*.log'

NEW QUESTION: 3Ihr Netzwerk enthält eine Active Directory-Domäne mit dem Namen
contoso.com. Auf allen Servern wird Windows Server ausgeführt2012 R2. Das Netzwerk enthält
eine DPM-Bereitstellung (System Center 2012 R2 Data Protection Manager).Die Domain enthält
sechs Server. Die Server sind wie in der folgenden Tabelle gezeigt konfiguriert.Sie installieren
System Center 2012 R2 Virtual Machine Manager (VMM) auf den Knoten in Cluster2.Sie
konfigurieren VMM für die Verwendung einer Datenbank in Cluster1. Server5 ist der erste
Knoten im Cluster.Sie müssen den VMM-Verschlüsselungsschlüssel sichern.Was solltest du
sichern?A. Eine vollständige Systemsicherung von Server3B. Eine Sicherung des Ordners
Windows  DigitalLocker auf Server1C. Eine Sicherung des Ordners Windows  DigitalLocker auf
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Server5D. Eine vollständige Systemsicherung von Server1Answer: D
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